
Fra: Terje Bruvik <tebru@online.no> 
Sendt: mandag 16. oktober 2017 12:41 
Til: Postmottak Lindås; Arne Helgesen; Siril Therese Sylta; 

Fylkesmannen i Hordaland, *Postmottak; Grethe Elin Mjelde 
Emne: Utslipp Ådnevik 
Vedlegg: DSC_0742.JPG; DSC_0743.JPG 
 

Hei  

Slik ser det fortsatt ut i Ådnevik nedenfor bakeriet.  

Hva skjer med fettutskiller, utfasing av gammelt kjøleanlegg, bobling? 

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 


